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                      Un mandat ben planificat

A principis de novembre es va presentar a la ciutadania el Pla d’Actuació Municipal (PAM), el full de ruta que es marca el govern municipal pel mandat 
2023-27. D’aquest PAM s’han destacat 4 eixos; la Garriga de les persones, un territori net i sostenible, amb progrés econòmic i amb transparència i bon 
govern. Sota aquests eixos i les premisses de l’eficàcia, la confiança, la solvència, el diàleg, el compromís, la justícia social i la consciència ambiental. 
Encetem els reptes i oportunitats d’aquests pròxims 4 anys de mandat.
Un PAM que respon amb el nostre programa electoral i que recull, tanmateix, les necessitats i propostes de la ciutadania. Aquest pla se centra en les 
persones i en la vocació del servei públic que volem entomar com a govern al llarg del mandat. També aborda els grans reptes de futur de la Garriga tals 
com: el lideratge urbà, equipaments socials com el tanatori o el desenvolupament i promoció d’habitatges de lloguer social.
Després d’haver fet partícip a la ciutadania de la definició d’aquest PAM a través de trobades veïnals i la participació directa en l’elaboració d’aquest, amb 
l’aportació de propostes. Presentem un full de ruta consensuat i ambiciós, dedicat a fer de la Garriga un poble millor per tota la ciutadania.
Aprofitant les dates de vacances des de Junts volem felicitar a tothom per Nadal i, com cada any amb motiu de la campanya de promoció del comerç 
local; us convidem a gaudir de les activitats que se celebraran i a fer les compres nadalenques a la Garriga.
Com sempre, estem a la vostra disposició i ens podeu seguir a les nostres xarxes..

twitter: @JuntsxLG  ·  facebook: Junts La Garriga  ·  instagram: @juntsxlagarriga

                  100% la Garriga; un començament prometedor per 
                  un futur 100% municipalista

Des de 100% la Garriga acomiadem l’any valorant molt positivament la feina que fa i ha fet la nostra entitat des dels seus inicis. Per això fem balanç del 
camí recorregut durant aquest curt però intens inici.
2023 ha estat any d’eleccions municipals; un any en què l’equip de 100% la Garriga ha anat creixent i ha donat suport i continuïtat a aquell projecte muni-
cipalista que, un llavors reduït grup de persones va engegar fa tres anys amb l’objectiu de treballar pels interessos de la Garriga i de la seva gent.
Amb esforç, ganes i il·lusió vam esdevenir un moviment veïnal que amb el suport de 1.112 garriguenques i garriguencs va poder convertir-se en agrupació 
d’electors per ser presents a les eleccions municipals del 28 de maig. Unes eleccions on vam aconseguir ser la segona força més votada amb el suport 
de 1.223 persones. Un gran resultat que va permetre que per primera vegada a la història de la Garriga una agrupació d’electors entrés al Consistori amb 
força, aportant tres regidors. Aquest èxit assolit és gràcies al nombrós grup de persones que tenim al costat, i sobretot, a l’entusiasme i la confiança que 
el poble de la Garriga ha dipositat en el nostre projecte municipalista. Un sentiment que molts veïns i veïnes ens transmeten dia a dia per tal d’encorat-
jar-nos en continuar creixent amb visió de present i de futur.
En aquesta legislatura, demostrarem, fent una oposició ferma, constant i constructiva, que som la garantia de vetllar només pels interessos de la Garriga. 
La nostra dedicació i el nostre compromís insubornable pel nostre poble, defugint dels interessos personals, és un clar exemple per a totes i tots aquells 
que creuen en un enfocament 100% municipalista per gestionar el municipi.
Comptem amb totes i tots vosaltres per sumar en el nostre projecte i us encoratgem a continuar treballant plegats amb determinació per fer de la Garriga 
un poble millor. Estem compromesos a continuar sent la vostra veu i a treballar incansablement per resoldre les vostres necessitats i preocupacions.

Des de 100% la Garriga volem desitjar-vos unes bones festes i un molt bon any 2024!
twitter: @100x100LG ·  facebook: 100x100LG  ·  instagram: @100x100lg  
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Consistori

                      100 dies de gestió a les xarxes socials
En primer lloc volem expressar el nostre condol per la sobtada mort del company de Consistori Eduard Vilà a la seva esposa i a les seves filles, així com 
als seus companys d’ Equip de Govern.
Aquest mes s’han complert els primers 100 dies de mandat de la coalició Junts- PSC. Resumirem la nostra valoració en 5 punts:
CONTINUÏTAT. Al final del mandat republicà, Junts i PSC insistien que calia millorar el funcionament de la recollida Porta a Porta i la neteja viària. Encara  
no hem detectat canvis, però sí deixadeses: avisos amb retard de les modificacions de dies de recollida (dilluns d’estiu); poca informació als veïns i veïnes 
afectats per les obres de l’R3 sobre el canvi d’ubicació dels punts de recollida; manques d’acció en els plans de neteja, amb empitjorament de l’estat dels 
carrers...
CANVIAR PER CANVIAR. Els canvis ens han arribat amb accions d’imatge: la més sonada, el trasllat de la seu dels plens. Aquest ha comportat l’inadequat 
desplaçament –provisional– dels despatxos d’àrees com Acció Social i Habitatge, mentre s’ha buscat una nova ubicació: ara caldrà pagar lloguer.
PROMOCIÓ DE LA IMATGE PERSONAL. Si una àrea funciona al 100% és la de Polítiques digitals. Atenent a les màximes de les xarxes socials -les del
«mira on soc» o del «mira què faig»-, la presència d’alguns membres  del govern és constant, fins i tot quan fan allò quotidiani propi del treball  municipal.
«Si no succeeix a les xarxes, no succeeix»: moltes coses de profund calatge no deuen succeir, ja que no en tenim notícia per Twitter o per Instagram.
RETALLADES. El govern ha eliminat una plaça de formador d’adults, el qual facilitava l’acollida dels nous veïns, el seu coneixement del poble, de la 
llengua, alhora que promovia la seva integració i l’ocupació. També ens han esborrat de l’Associació dels municipis per a la municipalització de l’aigua: 
suposem, doncs, que la gestió serà privada o privada.
CÀRRECS. L’ «Estimo la Garriga» s’ha traduït en la cerca i captura de càrrecs en òrgans supramunicipals per part de l’alcaldessa. És lícit, però qualsevol 
imprevist pot desbordar la capacitat d’acció política.
web: www.esquerra.cat/lagarriga  ·  twitter: @ercambacord  ·  facebook: ercambacord  ·  instagram: @ercambacord  ·  @: lagarriga@esquerra.cat

                   A favor de l’aigua pública 
El desembre de 2019 s’acabava la concessió amb SOREA (ara AGBAR) per la gestió de l’aigua potable. Aquesta concessió ja s’ha prorrogat dues vegades i ara 
aquest desembre s’acaba la segona prorroga. 
El mes de gener de 2021 la Garriga es va adherir a l’Associació de Municipis i Entitats per l’Aigua Pública (AMAP) amb la clara intenció d’analitzar la millor 
manera d‘avançar cap a una gestió pública de l’aigua; amb un ampli consens del consistori, tots els grups van votar a favor excepte Junts que s’hi va abstenir. 
Els que ara ens governen, Junts i PSC, no han trigat gaire a sortir de l’AMAP deixant clara la seva posició, que no és altra que continuar amb una gestió 
privada d’aquest bé universal que és l’aigua. Una gestió privada que, evidentment, és un negoci per a grans empreses que només miren pel seu propi 
benefici. 
Ens ha sorprès que grups que abans havien votat a favor de l’adhesió a l’AMAP, ara hagin votat a favor de la seva sortida, PSC, o bé s’hi hagin abstingut, 100% 
la Garriga, quan es tracta d’una aposta de futur i millora pel nostre poble.  
La gestió pública de l’aigua permet la reinversió dels beneficis en la millora de les instal·lacions del sistema d’aigua, la seva modernització, una reducció de 
les tarifes i la preservació del medi ambient. 
Tenint en compte que la tarifa que paguem a la Garriga és una de les més cares de Catalunya i que una gestió pública de l’aigua permet reduir aquesta 
tarifa, no entenem aquesta decisió del govern que ens porta a sospitar que la voluntat del govern és la de continuar amb un model de gestió privada a mans 
d’empreses que prioritzen el seu benefici minimitzant les despeses destinades a mantenir un bon estat de la xarxa d’abastament. 
La gestió pública de l’aigua permet prioritzar les inversions a la xarxa, vital en un context de sequera i emergència climàtica en el que ens trobem, per tal de 
reduir fugues de la xarxa i substituir trams de canonades de materials obsolets.  
Des de la CUP seguirem lluitant per una gestió pública de l’aigua.
web: lagarriga.cup.cat  ·  twitter: @cuplagarriga  ·  facebook: cuplagarriga  ·  instagram: @cup_la_garriga  ·  @:  lagarriga@cup.cat

                              Es congelen les ordenances municipals

Els veïns i veïnes de la Garriga, no veuran augmentada la pressió fiscal, després de l’aprovació dels impostos i les taxes pel proper any, on el govern 
municipal ha decidit fer congelació d’impostos, per no agreujar la situació econòmica de les famílies de la Garriga arrel de la inflació.
El govern municipal ha decidit fer només cinc esmenes que té a veure amb la taxa d’assabentats d’obres, la rebaixa de l’import de columbaris, un canvi en 
el redactat per a facilitar les bonificacions de la taxa de residus, una taxa sobre la pèrdua d’animals de companyia i per últim un ajust al preu de les visites 
turístiques i obrir el ventall de les bonificacions en aquest concepte. 
Tot i això, no deixarem de prestar serveis. Des del govern municipal apostem per una optimització dels recursos econòmics i una major eficàcia en la 
gestió per a poder fer totes les accions amb les que transformar la Garriga. 
Aquest és l’objectiu que hem treballat com a govern municipal. Podríem fer el que ja fan a d’altres ajuntaments, que és fer una apujada dels impostos a 
principis de legislatura, però nosaltres apostem per treballar amb la ciutadania i no escanyar-la. 
Aquesta aposta, que pot semblar complicada, respon a un projecte de govern ambiciós que té com a objectiu, treballar amb la ciutadania per a fer real 
un canvi de model de governança a la Garriga. 
No volem entrar en relats estèrils que no importen a la ciutadania. El que volen els nostres veïns i veïnes és que l’Ajuntament doni respostes a les seves 
necessitats i és en això en el que estem treballant des del govern municipal. 
web: lagarriga.socialistes.cat  ·  twitter: @PSClaGarriga  ·  facebook: partit.delssocialisteslagarriga  ·  instagram: @psclagarriga  ·  @: lagarriga@socialistes.cat


